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Subiect: Cum acceleram achiziția de masini electrice

Stimata doamna ministru, stimate domnule ministru,

Avand in vedere obiectivul „20/20/20” în domeniul energiei și al schimbărilor climatice din 
Strategia Europa 2020, precum si deciziile tot mai multor state de a-si creste parcul auto 
reprezentat de masinile electrice si/ sau hibrid, va rog sa-mi raspundeti la urmatoarele 
intrebari:

1. Cat la suta din parcul auto al Romaniei este reprezentat de masinile electrice? Dar de 
masinile hibrid?

2. Care este strategia ministerelor pe care le conduceti in directia creșterii parcului auto 
reprezentat de masinile electrice si/sau masinile hibrid?
3. Care este strategia ministerelor pe care le conduceti in vederea introducerii de statii de 
alimentare pentru masinile electrice, lipsa acestora fiind, in opinia mea, unul dintre 
impedimentele dezvoltarii acestui segment al pietei auto?
4. Care este modelul european care credeti ca ar putea fi implementat si in Romania in 
vederea creșterii parcului auto reprezentta de masinile electrice?

Data:

5.03.2018

Astept raspuns scris.

Senator,

Arcaș Viorel


